

HOB, HOOD & OVENS : FOTILE

We understand if you are experiencing kitchen envy after seeing Mei Yan's cookspace. We are envious too, especially when these Fotile appliances cater to our every cooking whim and fancy!

FOTILE-V RANGEHOOD

First up, the Fotile-V Rangehood is truly a must-have piece. Fotile-V (JQG9009) marks a breakthrough in kitchen hood design, showcasing a truly contemporary design. The surface of the model we see in Mei Yan's kitchen features coffee black tempered glass, a 110 degree buffer plate and optimal airborne grease control zone that is capable of locking down airborne grease that emanates from the pan and blocking it from spreading all over the space.

FOTILE GAS HOB

To complement the sleek hood, Mei Yan has opted for Fotile gas hobs which come with a unique O-column knob, 5-nozzle drive design and combustion chamber. Fotile hobs are a work of precision power, automatically sensing changes in its surroundings while giving you complete control over flames and heat and enabling you to cook like a chef.



Gas Hob HLCB

FOTILE OVENS

Three ovens grace Mei Yan's open kitchen. There's the Built-in Oven (KQD50F-C2) which features an 8-stage baking mode, along with multi-angle and 3D baking methods, all combined with an open-cycle fan system that evenly distributes heat through the oven. The Microwave oven (W25800K-C2) is also one of the most useful appliances in her kitchen with its one-key menu and rapid heating function to simplify cooking processes. Mei Yan, being conscious about healthy eating, also included a Fotile Steam Oven (SCD26-C2). The steam oven's pure steam and rapid heating technology as well as the dynamic steam balance system lets steam spread and circulate evenly all the time, preserving maximum nutrition and natural tastes.



在你看过颜微恩的厨房后，你一定会感到嫉妒！尤其是 FOTILE 电器产品，可以满足我们每一次的烹饪需求。

Fotile-V抽油烟机是必备单品！Fotile-V (JQG9009)是厨房抽油烟机的一大突破，展示了真正的时尚和现代感设计。在颜微恩厨房看到的型号，其表面为咖啡黑的钢化玻璃，配备先进的全自动开合烟屏和进风口形成的110度大缓冲区，阻挡锅内升腾的油烟扩散。此抽油烟机能精准的把油烟锁定，犹如自动导航版有效地将油烟引导出厨房及屋外，给你清新及更健康的烹饪环境。

FOTILE 炉具

为了搭配流线型设计，颜微恩选择了优雅设计风格的 Fotile 炉具，咖啡色玻璃表面到半透明的炉架及专利燃火器，完美融合。Fotile 炉具独特的O型列旋钮，5喷嘴驱动的设计和燃烧室，自动监测四周变化，给予你完全的火焰与热量控制，让你向大厨般烹煮食物。

FOTILE 烤箱

颜微恩厨房里有三个烤箱。嵌入式烤箱 (KQD50F-C2) 提供8级烘烤模式、多角度及3D烘烤方式，全部集合在一个开放循环的风扇系统，通过烘箱均匀分布热量。微波炉烤箱 (W25800K-C2) 也是厨房中最有用的电器，其一键菜单和快速加热功能，简化烹调过程。颜微恩注重健康饮食，Fotile蒸气烤箱SCD26-C2) 纯蒸气和快速加热技术能在短时间内产生大量的热蒸汽，其动态蒸气平衡系统，让蒸气扩散，循环均匀，让食物蒸煮时间缩短，因此保留食物了最高的营养价值和天然口味。



Steam Oven SCD26-C2



Microwave Oven W25800K-C2



Oven KQD50F-C2



Rangehood JQG9009

FOTILE

FOTILE

No 19, 19A & 19B,
Jalan Keluli AL7/AL,
Pusat Perniagaan Bukit Raja,
Seksyen 7, 40000 Shah Alam, Selangor.

T +603 3343 5306
F +603 3343 4951
E enquiry@fotile.com.my
W www.fotile.com.my